
學科 範圍

中國語文(閱讀能力)
1. 單元一至三：記敍、描寫及抒情單元

2.《齊齊誦經典》教材：〈道德經（節錄）〉、〈天將降大任於斯人〉、〈不食嗟來之食〉及〈二鵲救友〉

中國語文(寫作能力) 命題寫作：記敍、描寫及抒情文類  實用文：專題文章、評論

中國語文(說話能力) 個人短講兩分鐘、小組討論八分鐘

Eng Lang (Paper I)

Part A. Reading comprehension;

Part B. Vocabulary: Unit 3 and 4;

Part C. Usage: Using "so", "so that" and "so as to"; Transitional words and phrases; Past and past perfect tense; Bare

infinitive; and general grammar knowledge

Eng Lang (Paper II) Vocabulary: Units 1 and 2 of the textbook; Guided writing: an article and a letter of proposal

Eng Lang (Paper III)

Listen for specific information and complete a note sheet on a radio programme, a note sheet on information about a

competition, a note sheet on an interview and complete a blog entry and a profile; interpret and locate relevant information

from the Data File.

Eng Lang (Paper IV) TSA Format: Individual presentation (2 minutes); Group interaction  (4 minutes) 

數學 Ch.1-4

生活與社會 核心單元24全本、單元29全本及單元20(課題1&2)

中國歷史 辛亥革命至國共合作

生物 Ch 1- Ch 3.3 

化學 第1至第4章

地理
1. 製造業的全球轉移︰ 單元一、二、三、四

2. 地圖閱讀︰ 單元一、二、三、四、五

歷史 第一次世界大戰（筆記頁1-16；書頁1-24）

物理
Ch.1光的反射

Ch.2.1 折射定律

中三級    各科「考試溫習一覽表」


